

Bestyrelsesmøde 11/12-2023

Tilstede: Anne , Johanna, Bjarne, Anne D, Bo, Søren

Afbud: Inge syg

1) Bordet rundt, med præsentation af os alle i den nye bestyrelse og velkommen til Anne

2) Opfølgning fra generalforsamling

Vedtægter der skal opdateres på hjemmesiden. Johanna spørger Chris

3) Ol-pulje bliver uddelt for sidste gang i år og afskaffes derefter. Elitepuljen beskæres til 400.000 i en 2 årig periode.

HVK argumenterer for at den 2årige periode ændres og vilkårene skal være lige. Møde med kommune sidst i oktober med lovning på at kigge på hvad der kunne findes til HVK. HVK hæfter os ved at fodbold tildeles 29 mill plus 1,5 mill.

Der er nogle penge i det her system der ikke tilfalder os. Hvis vi gerne vil bevare vores eliteafdeling skal pengene findes et andet sted. HVK har et fortsat og tæt samarbejde med Atletik, badminton, volleyball, bordtennisklubben og vi forsøger at få en dialog med HVIDovre kommune om bredde eliten og dennes voldsomme nedprioritering.

4) Selventring svar til Ebbe

Forslag er at man som nyt medlem/ på instruktionshold ikke skal bruge så mange kræfter på 2Xentringer uden at tømme båden. . Emnet skal døftes yderligere og Ebbe får svar inden instruktionsopstart 2024.

Vi skal tage bestik af hvor vi ligger og hvilket farvand vi ror i dagligdagen

5) Overblik over Igangværende opgaver:

Sodavandsautomat skal kasseres, og der skal ikke købes en ny. Bo sørger for at sodavandsautomat bliver bortskaffet.

Entre: Bo kommer med forslag skabsløsning som ligner køkkenskabe. Computere skal installeres i entreskab, samt kurv til tomme flasker/ dåser. Bo sender forslag ud.

Billedvæggen, den historiske, bliver en fotokollage i stor ramme. AD indkøber denne.

Derudover vil vi finde højdepunkter fra de sidste 10 år Bjarne undersøger hvad en 32 " skærm koster til en stemningskærm og fotos der kører konstant på skærmen.

Sofaerne får en service og bevares i 2024

Væggen - den lange væg skal have plakater.

Bordplade der står langs vinduet skal bruges andet sted i klubben. Kan måske gemmes bag sofa.

Måttelereol bliver arbejdet på i denne uge af Frank Wager og AD.

6) Johanna og AD arbejder videre på årshjul med Bjarne på som leverandør i fysisk materiale.

7) Økonomi - udgår pga sygdom hos Inge.

8)

Planlægning af møder indtil næste generalforsamling:

Bestyrelsesmøde: 1.februar - 2024 kl 18:00 hos AD

Bestyrelsesmøde : 9.april - 2024 kl 18:00 hos Bo

Medlemsmøde og Standerhejsning: 24.april 2024

Bestyrelsesmøde 30. maj 2024 hos Anne kl 18:00

Bestyrelsesmøde 20.august hos Søren kl. 18: 00

Bestyrelsesmøde 26.september hos Bjarne 18:00

Generalforsamling og Standerstrygning: 30.oktober 2024

9) Husets tilstand:

Bo: "Det står endnu". Der skal kigges på rørisolering på loftet så vi ikke igen har frost i rørene når vi har -3-4 frostgrader. Bonusinfo: Rør på loftet er heldigvis af plast og derfor sprænger de ikke.

10) Evt.

Søren - Udlån af klubben til fundraising 3 timer. Tina Olsen skriver til bestyrelsen vedr. dette.

Anne Dorte: forespørgsel fra Susan: Spejl til de yderste ergometere. Er for farligt at have "løse" spejle. Anne Dorte skriver tilbage til Susan som har rejst forespørgsel.

Bjarne: Bådpladser. Nogle har privatbåde/ plads som ikke ror mere. Tilbagevendende problematik. Bådpladser kigges på i april.

Det er konstateret at Gul kapbåd er ødelagt i fronten. Det er ikke meldt ind i systemet. Det skal man huske at få gjort, så den kan komme på værksted.

Er vi i klubben interesseret i at købe en ny kapbåd? Vi ser på hvor mange penge vi har i det nye år.

Hvordan prioriteres køb af både?: Vi taler om hvad der er brug for og derefter køber vi både til det vi har penge til.

